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PROTOKÓŁ nr XLVII 

z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 23 marca 2023 r. 

Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad w Osieku, godz. 1700 

 

W posiedzeniu udział wzięło 10 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Wojciech Śliwiński. Powitał gości. 

 

Ad. 1a) Stwierdzono prawomocność sesji  - obecnych jest 10 radnych. 

 

Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad, do którego dodał sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. 

 

Przeprowadzono głosowanie w sprawie porządku obrad.  

 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem zmiany porządku obrad:   - 10 radnych 

Przeciw:      - 0 radnych 

Wstrzymało się:     - 0 radnych 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 1c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem protokołu głosowało:   - 10 radnych 

Przeciw:       - 0 radnych 

Wstrzymało się:      - 0 radnych 

 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

Ad. 2 Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS oraz przedstawienie potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na posiedzeniu 

połączonych komisji gościliśmy Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 

szczegółowo nam omówiła program, jaki został tu wykonany i co Gminny Ośrodek robił w 2022 roku. 

Na wszystkie pytania nam odpowiedziała, również przedstawiła nam realizację zadań jakie Gminny 

Ośrodek prowadzi, omówiła nam świadczenia pomocy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, jakie 

są powody przyznawania pomocy społecznej, świadczenia rodzinne, zasiłki dla opiekunów, świadczenia  

z funduszu alimentacyjnego, jakie mamy składki na ubezpieczenia społeczne i ile one wynoszą. 

Również omówiona była realizacja karty dużej rodziny, liczba rodzin, które ustalone mają świadczenia 

wychowawcze. 

Poruszony został temat dodatków węglowych, osłonowych, dodatku na pelet, drzewo kawałkowe, olej 

i gaz oraz pomoc dla obywateli Ukrainy. Na zadawane pytania zostały udzielone odpowiedzi i komisje 

przyjęły sprawozdanie z działalności GOPS oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie. 
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Oddano głosów: 

 

Za przyjęciem głosowało:                -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności GOPS oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej 

zostało przyjęte jednomyślnie. 

 

Ad. 3 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz z potrzebami na kolejny rok. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na posiedzeniu 

połączonych komisji gościliśmy Panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która 

omówiła sprawozdanie. W marcu przyjmowaliśmy program wspierania rodziny na lata 2022-2024, 

w związku z tym przyjęciem Gminny Ośrodek realizuje ten program. Obejmował on wsparcie dla osób 

i rodzin, które znalazły się w trudnej sytuacji. Ogółem w 2022 roku objęto wsparciem systemu tej 

pomocy społecznej 51 rodzin, w tym 4 rodziny, które korzystały z pomocy z powodu bezradności 

w sprawach opiekuńczo - wychowawczych i właśnie w tych 4 rodzinach swoja pracę, swoją rolę 

wypełniał asystent rodziny. Pani Kierownik przedstawiła nam dane i tabele, które mówią, że niektóre 

problemy się zmniejszyły i idą w dobrym kierunku. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert w imieniu połączonych komisji 

wniosła o przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Osiek z organizacjami 

pozarządowymi. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem głosowało:                -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny wraz z potrzebami na kolejny rok zostało 

przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 4 Uchwała w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osiek w 2023 roku. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że na posiedzeniu 

połączonych komisji projekt tej uchwały został nam przedstawiony przez pracownika Urzędu Gminy, 

który zajmuje się tym problemem. Został nam przedstawiony program, który był szczegółowo 

przedstawiony na posiedzeniu połączonych komisji. 

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert powiedziała, że ta uchwała jest 

podejmowana co roku, od dawna nad zwierzętami takimi jak koty, pieski, którymi zajmuje się 

schronisko w Starogardzie Gdańskim. Opiekę weterynaryjną sprawuje gabinet weterynaryjny 

w Skórczu Pani Gali Zielińskiej. Jeżeli chodzi o zwierzęta gospodarskie, to zajmuje się nimi 

gospodarstwo rolne w Cisowach. Środki finansowe przeznaczone na ten cel to kwota 19.760 zł. 
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Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert w imieniu połączonych komisji 

wniosła o przyjęcie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Osiek w 2023 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem głosowało:                -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Uchwała nr XLVII/296/2023 została przyjęta jednomyślnie. 

Ad. 5 Przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na dany rok kalendarzowy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Wioleta Komorowska odczytała plan pracy komisji 

zaplanowany na 2023 rok. 

Uczestnictwo w posiedzeniu komisji rewizyjnej i wspólnych posiedzeń komisji, sporządzenie 

sprawozdania z działalności komisji rewizyjnej w roku 2023, zaopiniowanie sprawozdania finansowego 

i wykonania budżetu Gminy za rok 2022 oraz przygotowanie wniosku do absolutorium, 

przeprowadzenie kontroli dochodów Gminy Osiek pod kątem ściągalności podatków i opłat lokalnych  

za rok 2022. Na drugie półrocze uczestnictwo w posiedzeniach  komisji rewizyjnej i wspólnych 

posiedzeniach komisji, kontrola gospodarki w obszarze dofinansowania jednostek OSP działających 

na terenie gminy i opracowanie planu komisji na 2024 rok. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej - Wioleta Komorowska nadmieniła, że wszystkie wnioski 

odnośnie kontroli, które komisja rewizyjna  miała przeprowadzić zostały uwzględnione. Jeżeli zajdzie 

potrzeba przeprowadzenia dodatkowych kontroli, to na pewno je przeprowadzi. 

Radna Teresa Eggert – powiedziała, że zostało to wszystko powiedziane na posiedzeniu połączonych 

komisji i na wszystkie zadane pytania zostały udzielone odpowiedzi. 

Przewodnicząca komisji Infrastruktury Społecznej – Teresa Eggert w imieniu połączonych komisji 

wniosła o przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na dany rok kalendarzowy. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem głosowało:                -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Plan pracy Komisji Rewizyjnej na dany rok kalendarzowy został przyjęty jednomyślnie. 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za poprzedni rok kalendarzowy. 

Przewodnicząca Wioleta Komorowska przedstawiła sprawozdanie z działalności komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 
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Za przyjęciem głosowało:                -             9 radnych 

Przeciw:     -             8 radnych 

Wstrzymało się:    -             1 radny 

 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej na poprzedni rok kalendarzowy zostało przyjęte większością głosów. 

Ad. 7 Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Osiek. 

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na rok 2023:  

a) dokonano zmiany planu dochodów, w tym: 

− zwiększono plan dochodów bieżących z tytułu wpływu środków z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID-19 na wypłatę dodatków elektrycznych:  rozdział 85395 § 2180 

o kwotę 6.630,00 zł,  

− zmniejszono plan dochodów bieżących w związku ze zmniejszeniem subwencji oświatowej 

na 2023 rok zgodnie z pismem Ministra Finansów Nr ST3.4750.2.2023 z dnia 17.02.2023r. – 

rozdział 75801 § 2920 o kwotę 5.075,00 zł,  

b) dokonano zmiany planu wydatków, w tym: 

zmniejszono plan wydatków bieżących w związku ze zmniejszeniem subwencji 

oświatowej na 2023 rok – rozdział 80101 § 4210 o kwotę 5.075,00 zł,  

zwiększono plan wydatków bieżących z przeznaczeniem na wypłatę dodatków 

elektrycznych i obsługę tego zadania o kwotę 6.630,00 zł, w tym rozdział 85395: § 3110 o 

kwotę 6.500,00  zł, rozdział 85219: § 4010 – 87,00 zł, § 4110 – 15,00 zł, § 4120 – 2,00 zł, 

§ 4300 – 26,00 zł,    

zmieniono plan wydatków projektu „Mali Odkrywcy” – zmniejszono plan wydatków 

inwestycyjnych rozdział 85395 § 6057 o kwotę 9.000,00 zł i zwiększono plan wydatków 

bieżących rozdział 85395 § 4307 o kwotę 9.000,00 zł,  

c) dokonano zmiany planu przychodów: 

− § 957 nadwyżki z lat ubiegłych o kwotę  506.917,43 zł,   

− § 906 przychody wynikające z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 

2 ustawy o finansach publicznych o kwotę 296.074,28 zł,  

−  § 905 środki wynikające ze szczególnych zasad wykonywania budżetu 

określonych odrębnymi ustawami o kwotę 210.843,15 zł.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedział, że projekt tej 

uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu połączonych komisji i komisje przyjmują 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem uchwały głosowało:  -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 
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Wstrzymało się:    -             0 radnych 

Uchwała nr XLVII/297/2023 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 8 Uchwała w sprawie zmiany WPF. 

Zmiany dotyczą uaktualnienia pozycji dochodów ogółem, dochodów bieżących, wydatków ogółem, 

wydatków bieżących i majątkowych oraz przychodów.  

W wykazie przedsięwzięć dokonano zmian w projekcie „Mali Odkrywcy”.  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Jerzy Kłos powiedziała że uchwała 

ta jest konsekwencją uchwały poprzedniej. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie 

Oddano głosów: 

Za przyjęciem głosowało:                -           10 radnych 

Przeciw:     -             0 radnych 

Wstrzymało się:    -             0 radnych 

 

Uchwała nr XLVII/298/2023 została przyjęta jednogłośnie. 

Ad. 9 Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 

Radny Jerzy Kłos – zadał pytanie o koszt likwidacji progu zwalniającego w Wycinkach – Odpowiedzi 

udzielił Wójt – to koszt gminy. 

Radna Teresa Eggert - zadała pytanie o przetarg wodociągu we Wierzbinach – Odpowiedzi udzielił 

Wójt – czekamy na rozstrzygnięcie przetargu. 

Radna Teresa Eggert - zadała pytanie o programy „resztkowe” z programu PROW 2014-2020 – 

Odpowiedzi udzielił Wójt – Gmina Osiek jest zainteresowana odtworzeniem stawu Szlaga-Młyn. 

Radny Jerzy Kłos - zadał pytanie o obecne przetargi – Odpowiedzi udzielił Wójt – większość 

przetargów obecnie przeprowadza się przez platformę elektroniczną. Sekretarz Joanna Gniewkowska 

przedstawiła skalę zainteresowania przetargami przez firmy. 

Radna Teresa Eggert - zadała pytanie o inwestycję w Wycinkach - Odpowiedzi udzielił Wójt – odbiór 

końcowy jest przewidziany na najbliższe dni i planowany jest dzień otwarty na dzień 14 kwietnia. 

Ad. 10 Wolne wnioski 

Radny Jerzy Kłos zadał pytanie o rządowy plan odnowy zabytków – odpowiedzi udzielił Wójt – 

będziemy występować z wnioskami wraz z wnioskiem Parafii. 

 

Ad. 11 Zakończenie obrad. 

                                                                                        Obrady sesji zakończone zostały o godz. 18:00. 

 

  

 

 Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy: 

 Joanna Chabowska Wojciech Śliwiński 


